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Innkalling til møte i Studentparlamentet 

  

Det innkalles herved til møte i Studentparlamentet 

Tid: Onsdag 25.januar 2023, klokken 16.15  

Sted: A2-046/047, Grimstad       

 

 

Med vennlig hilsen 

 

 

 

Irene Bredal 

Førstekonsulent, STA 

 

 

 

Deres ref.:  Vår ref.: IB Dato: 18.01.23  



 

 

 

 

Saksliste SP-møte 

 

Møtedato:    25.januar 2023 

Sted:           A2-046/047, Grimstad  

 

SAK TITTEL SAKSBEHANDLER MERKNAD  

SP-sak 00a/23 Valg av ordstyrere William T. Svendsen   Muntlig på møtet  

SP-sak 00b/23 Opprop Irene Bredal Muntlig på møtet  

 

SP-sak 00c/23 Godkjenning av innkalling, saksliste 

og dagsorden 

Ordstyrere Vedlagt  

SP-sak 00d/23 Godkjenning av protokoll fra SP-

møtet 23.november 2022 

Ordstyrere Vedlagt 

SP-sak 01/23 Siden sist   William T Svendsen   Vedlagt/Muntlig 

på møtet  

Diskusjonssaker  

SP-sak 02/23 Fagsosial studiestart Maiken K. Andersen  Vedlagt    

SP-sak 03/23 Tilrettelegging på UiA Lisa K. Fredsvik  Vedlagt    

SP-sak 04/23 Tiltaksplan mot mobbing og 

trakassering  

Katrine B. Øydna   Vedlagt    

Vedtakssaker  

SP-sak 05/23  Valg av UiAs landsmøtedelegasjon Valgkomiteen  Muntlig på møtet   

Orienteringssaker 

SP-sak 06/23 Informasjonsak om Forthem  Lisa K. Fredsvik  Vedlagt 

SP-sak 07/23 Eventuelt   Muntlig på møtet 

 

Etter møteslutt er det satt av 10 minutt til møteevaluering. 

 

 
 



 

 
 
Dagsorden for SP-møte 25.01.2023: 
 
 
STA-styret foreslår følgende dagsorden for møtet: 
 
 
Sak                                                Tittel                                              Anslått tidspunkt                  
SP-sak 00a/23                               Valg av ordstyrere                           16.15-16.20 
SP-sak 00b/23 
SP-sak 00c/23                   

Opprop 
Godkjenning av innkalling, 
saksliste og dagsorden                                                            

16.20-16.25 
16.25-16.30 

SP-sak 00d/23                     Godkjenning av protokoll fra 
SP-møtet 23.11.22 

16.30-16.35 

SP-sak 01/23 
SP-sak 02/23 
Pause 
SP-sak 03/23 
SP-sak 04/23 
 
Pause 
SP-sak 05/23 
 
SP-sak 06/23 
SP-sak 07/23 

Siden sist  
Fagssosial studiestart 
 
Tilrettelegging på UiA 
Tiltaksplan mot mobbing og    
trakassering 
 
Valg av UiAs 
landsmøtedelegasjon 
Informasjon om Forthem 
Eventuelt  
 

16.35-16.45 
16.45-17.35 
17.35-17.50 
17.50-18.40 
18.40-19.40 
 
19.40-19.55 
19.55-20.40 
 
20.40-20.50 
20.50-21.00 
 

   
 
 
SP-møtet er berammet til å vare til 21.10. Dette er medregnet 10 minutt til møteevaluering etter 
møteslutt.  
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SP-sak   Protokoll 

Møtedato  23.11.22 

Saksbehandler  Irene Bredal  

Arkivreferanse  010   

 

PROTOKOLL 
fra  Møte i Studentparlamentet  

Møtedato: Onsdag 23.11.2022, klokken 16.15 

 

Studentparlamentet: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

STA-styret: 

 

 

 

 

 

Andre: 

 

 

 

 

Ordstyrere: 

 

 

Protokollfører: 

 

Forfall: 

 

 

 

 

Rebekka Langseth  

Vegard Nordstokke Valen  

Martin Jonathan P. Røiseland  

Kevin Mathisen Kirkhus  

Ina Frøhne 

Stine Regina Tusvik (permisjon fra 18.00)  

Ingrid Marie Skaug Lindqvist  

Eline Marie Nilsen  

Mohamed Ali Mohamad 

Herman Paulsen  

Razan Karim 

Mathias Hofgaard Bjørgung (permisjon fra 18.00) 

Emil Gudelis  

Carmen Gazo (permisjon fra 17.45) 

Inger Elise Tysvær  

Kristine Berthelsen  

Katarina Holen  

Daniils Nikolajevs 

Amalie Lauritsen  

Johanna Elisabeth Gudmestad  

Ragnhild Danielsen Lybekk 

Simon Husby  

 

 

William T. Svendsen  

Katrine Bryggeså Øydna  

Maiken K. Andersen 

Lisa K. Fredsvik 

Lars Magnus Halvorsen  

 

Kristian Fredrik Meyer Ødegård, UiA-styret 

Jakob Mæland, SiA-styreleder 

Konstanse Åkerman, politisk nestleder i VT 

Rufo Gerard T. Garzia, vararepresentant i SP 

 

Olea M. Norset 

Tina McDougall 

 

Irene Bredal 

 

Eirik Øren Løberg  

Signe Lefdal Hove  

Kaia Pihl  

Mari McCarthy Rørlien  
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SAKSLISTE 
   

                                                  

SP-sak 00a/22 Valg av ordstyrere  

   

Forslag til vedtak på ordstyrere: 

 

            Olea M. Norset og Tina McDougall  

   

            Godkjent  

                                                                           

                            

SP-sak 00b/22 Opprop 

    

  Det var 22 stykk til stede, og Studentparlamentet var vedtaksdyktig.  

 

                

SP-sak 00c/22 Godkjenning av innkalling, saksliste, og dagsorden 

 

Innkalling  

Godkjent  

 

                                   Saksliste 

                                   Det ble meldt inn en sak til eventuelt fra STA-styret, Karriereuken. 

                                   Godkjent med en kommentar 

                      

Dagsorden  

Godkjent  

 

 

SP-sak 00d/22 Godkjenning av protokoll fra SP-møtet 19.10.22 

                                    

                                    Godkjent 

 

 

SP-sak 50/22   Siden sist  

    

                                   William la først frem siden sist fra STA-styret. Kristian Fredrik la frem 

                                   siden sist fra Universitetstyret.  

 

                                   Det ble behandlet 3 permisjonssøknader fra SP, alle ble godkjent.  
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Vedtakssaksaker 
 

SP-sak 51/22            Mandat for UiAs landsmøtedelegasjon til Norsk 

                                  Studentorganisasjon (NSO)          

 

                                  Forslag til vedtak  

                                   

                                  Studentparlamentet vedtar følgende mandat for UiAs  

                                  Landsmøtedelegasjon 2023, med de endringer som måtte 

                                 forekomme på møtet: 

 

• Både faste- og varadelegater plikter seg til å sette seg godt inn i sakene 

som skal behandles på landsmøtet.   

• Delegasjonen skal avholde minst fire (4) interne formøter i forkant av 

landsmøtet.  
• Både faste- og varadelegater forplikter seg til å delta på 

formøtene. Ved 2 ugyldige fravær 1kan delegasjonsleder i samråd med 

STA-styret frata personer plassen.   

• Delegasjonen skal så langt det lar seg gjøre delta på det nasjonale 

formøtet til landsmøtet.   

• Delegasjonen konstituerer selv delegasjonsleder. Leder skal være en av 

de faste delegatene.   

• Delegasjonens standpunkter skal gjenspeile STAs vedtatte politikk.   

 

 

                                   Enstemmig vedtatt  

 

 

SP-sak 52/22            Resolusjon om utfordringar rundt rus i studentmiljøet  

 

                                  Forslag til vedtak  

                                 Studentparlamentet vedtek resolusjonen, med dei endringar som måtte 

                                 førekomme på møtet.  

 

                                 Enstemmig vedtatt  

 

                                 Det ble behandlet en permisjonssøknad fra SP, denne ble godkjent.  

 

                                  

SP-sak 53/22            Revidering av resolusjon om åpen kildekode  

 

                                  Forslag til vedtak  

                                  Studentparlamentet vedtar ny resolusjon om åpen kildekode, med de 

                                  endringer som måtte forekomme på møtet.  

 

                                 Enstemmig vedtatt  
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Diskusjonssaker 
 

SP-sak 54/22            Forskning på dyr ved UiA     

 

                                  Studentparlamentet fikk mulighet til å diskutere saken og komme med  

                                  innspill og forslag. 

 

                                  Det ble foretatt en prøvevotering i saken, der Studentparlamentet voterte  

                                  over det følgende forslaget: 

 

                                   Studentparlamentet stiller seg positive til forskning på dyr ved UiA. 

 

                                   18 stemte for forslaget og 3 stemte avholdende.  

 

 

SP-sak 55/22            Undervisningsformer      

 

                                  Studentparlamentet fikk mulighet til å diskutere saken og komme med  

                                  innspill og forslag.  

 

Infosaker 
 

SP-sak 56/22             Eventuelt  

 

Maiken hadde en sak om Karriereuken, og informerte 

Studentparlamentet om denne.  

 

 

Møtet ble avsluttet klokken 19.10. 



Siden sist STA-styret – januar 2023 

 

Høringer  

• Katrine og Lisa har svart på høring angående innføring av studieavgift for 

studenter utenfor EU og EØS 

 

Media 

• William har vært i digi.no om åpen kildekode på UiA 

• William har vært i Spenn om Sommerjobber i Agder (KarriereSprang) 

 

Arrangement og konferanser 

• William, Katrine, Maiken, Lars Magnus og Irene har deltatt på 

overrekkelse av det nye studenthuset i Skippergata 24 B 

• Det har blitt avholdt julebord for Studentparlamentet 

• Lisa har deltatt på Internasjonale dager Helse for sykepleier og 

vernepleierstudenter 

• William, Katrine, Lars Magnus og Lisa har deltatt på samling med 

Distriktsalliansen på USN 

• Maiken og Katrine har deltatt på samling i arbeidsgruppen Tid til 

undervisning 

Aktivitet 

• STA-styret og Irene har hatt juleavslutning på kontoret 

• Maiken og William har jobbet med Karriereuken 

•  Katrine og Lars Magnus har deltatt i planleggingsmøter for å øke student-

engasjementet 

• Lars Magnus og Katrine har deltatt på møte angående utvikling av 

studentkantina 

• Katrine har vært ordstyrer på VT-møtet i januar 

• Lisa og Katrine har sammen med VT deltatt på møte med Venke Knutson 

angående Skravlekopp 

 

Annet 

• STA-styret og Irene har hatt juleferie 



SP-sak 02/23    

Møtedato 25.01.23   

Saksbehandler: Maiken Køien Andersen   

    

Fagsosial studiestart   
   

Bakgrunn for saken   

Høsten 2021 vedtok Universitetsstyret å styrke førstesemestertiltakene ved UiA gjennom en 

fagsosial studiestart. I lys av dette vedtaket etablerte UiA førstesemesterutvalget hvor STA 

har 1 representant. STA ønsker å få deres innspill om en fagsosial studiestart for å ta med 

videre i diskusjonene.    

   

Argumentasjon   

I 2022 ble førstesemesterutvalget opprettet. Førstesemesterutvalget baserer arbeidet på 2 

tidligere rapporter skrevet om en fagsosial start kalt; en god faglig start og felles 

førstesemesterprogram ved UiA. Førstesemesterutvalget har i oppdrag å skrive en ny rapport 

som kartlegger erfaringene fakultetene og avdelingen sitter med i forhold til en fagsosial 

studiestart, samt komme med anbefalinger.    

   

UiA ønsker at en fagligsosial oppstart skal prege studiestarten sammen med 

fadderarrangementene.    

   

Med begrepet fagsosial menes det arrangementer som tilrettelegger for sosialt samvær 

gjennom arbeid i faget. Et eksempel er at på enkelte studier på fakultet for teknologi og 

realfag har førsteårsstudentene obligatorisk prosjektarbeid uten vurdering i grupper første 

uken i studiestart. Førstesemesterutvalget ønsker at forelesere sammen med fakultet og 

avdelingen skal ta mer ansvar for det sosiale gjennom fagsosiale arrangementer.   

   

Det er viktig for STA å presisere at SP ikke skal diskutere fadderarrangementene. Det er 

ønskelig at dere diskuterer arrangementer som ble arrangert utenom fadderopplegget som bli 

student kurs eller kildehenvisningskurs.   

   

Hvert enkelt fakultet/avdeling for lærerutdanning er ansvarlig for å igangsette en fagsosial 

studiestart. Dette er gjort gjennom å opprette et studiestartteam eller en studiestartkoordinator 

på hvert fakultet/avdeling for lærerutdanning. Ved studiestart 2022 oppnådde UiA et delmål 

da minst ett gradsgivende studie på hvert fakultet/avdeling for lærerutdanning hadde 

mentorprogram. Det endelige målet er at hver gradsgivende studie skal ha et mentorprogram 

innen 2026. Mentorprogram handler om at tidligere studenter blir ansatt for å veilede 

studentene faglig gjennom det første semesteret. Veiledningen kan eksempelvis foregå 

gjennom hjelpetimer 1 gang i uken.    

   
 

Diskusjonspunkt:    

• Hva legger du i begrepet fagsosial?    

• Hva er dine erfaringer med mentorprogrammet?    

• Hvordan tenker du årets studiestart fungerte, utenom fadderarrangementene?    

• Hvordan ønsker du at de fagsosiale arrangementene skal foregå i forhold til 

fadderarrangementene?    

   

 



Økonomiske konsekvenser    

Saken har ingen økonomiske konsekvenser for STA.      

    

English Summary    

The STA-board want the Student Parliament to discuss their experiences with different 

educational and social arrangements during the start of the semester.      

    

 



SP-sak 03/23 

Møtedato 25.01.23 

Saksbehandler: Lisa K. Fredsvik 

 

Diskusjonssak om tilrettelegging på UiA 

Bakgrunn for saken 

STA-styret ønsker å jobbe konkret opp mot de forskjellige tilretteleggingstilbudene ved UiA, og 

forbedring av disse. Derfor ønsker vi tilbakemelding fra SP angående eksisterende 

tilretteleggingstilbud ved UiA og tilgjengelig informasjon rundt disse tilbudene. 

 

Argumentasjon  

UiA tilbyr tilrettelegging til studenter som på bakgrunn av funksjonsnedsettelse eller andre 

årsaker ikke får tilstrekkelig utbytte av undervisningen. Det kan være alt fra lese- og 

skrivevansker, til helseutfordringer eller norsk som andrespråk. Tiltakene skal sikre likeverd og 

sørge for at den enkelte student får tilstrekkelig læringsutbytte ved undervisning, uten at faglige 

krav må reduseres. 

 

På nettsiden til UiA står det følgende om tilrettelegging: 

Med tilrettelegging menes nødvendig og hensiktsmessig endring og justering når det i bestemte 

tilfeller er behov for det, for å sikre at personer med nedsatt funksjonsevne kan nyte godt av eller 

utøve alle menneskerettigheter og grunnleggende friheter på lik linje med andre. 

UiA skal sikre likeverdige utdanningsmuligheter for alle, og så langt det er mulig og rimelig 

legge studiesituasjonen til rette for studenter med særskilte behov. Tilretteleggingen må ikke føre 

til en reduksjon av de faglige krav som stilles ved det enkelte studium. 

Forskjellige tilretteleggingstilbud som tilbys ved UiA er studie med støtte (SMS), ressurssenteret, 

tilretteleggingskontoret, samt forskjellige tjenester for hjelp til selvhjelp, som kurs hos SiA helse 

og Skrivestua. UiA har også egen studentprest man kan prate med. I tillegg til dette tilbyr SiA 

økonomisk støtte til studenter som opplever uforutsette helseutgifter i løpet av studieåret gjennom 

helsekassen. Alle studenter som har studie som hovedbeskjeftigelse kan søke om økonomisk 

støtte. 

 

Universell utforming inngår også under tilrettelegging. Universell utforming er utforming av 

produkter, tjenester og omgivelser med fokus på menneskelig mangfold, inkludering og like 

muligheter for alle. Målet er at variasjoner i funksjonsevne ivaretas, og at flest mulig nås 

gjennom samme løsning (hentet fra UiA sin nettside). Eksempler på universell utforming ved 

UiA er blant annet at det meste av informasjon er tilgjengelig på både engelsk og norsk, at 

skiltene er markert med braille (blindeskrift), at det finnes heis for å komme seg rundt og 

handicaptoalett. 

 

Informasjon om alle disse tilbudene ligger på UiA sin nettside. Her finner man også Si-ifra 

systemet, som er et varslingssystem for studenter og ansatte ved universitetet. 

 



  

Økonomiske konsekvenser 

Saken har ingen økonomiske konsekvenser for STA. 

 

Diskusjonspunkter 

• Hvordan opplever du informasjonen angående UiA sine tilretteleggingstilbud? 

• Hvordan opplever du tilgjengeligheten av tilretteleggingstilbudene? 

• Hva fungerer, hva mangler og hva bør forbedres? 

 

English Summary  

The STA board wants to work more concretely towards different facilitation and help services 

that UiA offers students and is therefore asking for feedback from the Student Parliament 

concerning the different offers UiA has, as well as available information about these offers. 



SP-sak 04/23  
Møtedato 25.01.23  
Saksbehandler Katrine Bryggeså Øydna 

  
Tiltaksplan mot mobbing og trakassering på Universitetet i Agder (UiA) 
   
Bakgrunn for saken  

I STAs Handlingsplanen for 2022/2023 står det følgende; «STA skal arbeide for at UiA 

utarbeider en tiltaksplan for mobbing og trakassering».  

STA-styret ønsker å løfte saken for parlamentet for å høre deres refleksjoner rundt 

tematikken.  
  
Argumentasjon  
I 2017 publiserte Ingrid Lund (UiA – professor ved institutt for pedagogikk) en rapport om 

mobbing i høyere utdanning. Det var stort engasjement rundt denne rapporten, men på tross 

av dette har UiA ingen konkret plan for hvordan universitetet skal håndtere mobbing og 

trakassering. Det finnes en handlingsplan for likestilling, mangfold og inkludering (2021-

2024), og denne sier noe om uønsket seksuell oppførsel og seksuell trakassering, men 

ingenting om mobbing eller annen form for trakassering.  

 

Rapporten til Lund viser at mesteparten av mobbing som foregår i høyere utdanning er 

utestenging og usynliggjøring. Dette kan sees i sammenheng med det Studentenes helse- og 

trivselsundersøkelse (SHoT) sier om ensomhet blant studenter og at mange opplever å ha lite 

eller få venner. Det kom også frem i rapporten at blant dem som opplevde mobbing på sitt 

studiested, opplevde 41 % å bli mobbet av fagansvarlig/foreleser og 77 % opplevde å bli 

mobbet av medstudenter. Rapporten viser også at 69 % ikke vet hvor de skal melde fra 

dersom de opplever mobbing eller ser at andre blir utsatt for mobbing.  

 

Særlig bekymringsverdig er det at så mange opplever å bli mobbet av foreleser eller 

fagansvarlig tatt i betraktning forholdet mellom student og ansatt. Studentene som opplever 

dette synes det er særlig vanskelig å si ifra. Dette kan i verste fall kategoriseres som 

maktmisbruk og er noe som ikke burde forekomme på et universitet.  

 

Lund ytrer bekymringer rundt disse tallene og ønsket sterkt at akademia gjør tiltak for å 

forbygge dette, men opplever motstand fra andre i sektoren da enkelte mener at slike tiltak 

ikke er nødvendig for voksne mennesker. Det kan godt hende at det er nødvendig å kartlegge 

hvem som har ansvaret for å skape et inkluderende og tolerant læringsmiljø.  

 

UiA har et varslingssystem som heter Si ifra systemet hvor studenter og ansatte kan melde fra 

om alt fra ødelagte fasiliteter til trakassering. Alt som avviker fra normen. Man kan melde fra 

som anonym, men dette vil gjøre det vanskeligere å behandle saken. UiA sier at alle sakene 

som blir meldt inn blir tatt på alvor.  

I en fremleggelse av innmeldte saker i Si ifra systemet for 2021 ser vi at antall saker som 

omhandler mobbing er langt lavere enn det rapporten til Lund presenterer. Er dette fordi 

studentene ikke vet hvor de skal melde fra, eller har kanskje det psykososiale miljøet bedret 

seg de siste årene?  

 

I 2022 gjennomførte UiA en kampanje som belyser mobbing på arbeidsplassen. Det ble ikke 

laget noe lignende kampanje rettet mot studenter.  

 



 

Diskusjonspunkter 

• Hva er UiA sitt ansvar og hva er studentenes eget ansvar? 

• Hva bør en tiltaksplan inneholde? 

• Er Si ifra systemet tilstrekkelig for rapportering av mobbing og/eller trakassering? 

• Hvor/til hvem ønsker man å melde fra dersom man opplever eller ser at andre 

opplever mobbing? 
  
Økonomiske konsekvenser 
Saken har ingen økonomiske konsekvenser for STA.  
    
Vedlegg  
Universitetet i Agders nåværende handlingsplan for likestilling, mangfold og inkludering.  

   

English Summary  

The STA- board would like the Student Parliament to discuss an action plan against bullying 

and harassment.  

  
 



SP-sak 06/23 

Møtedato 25.01.23 

Saksbehandler Lisa K. Fredsvik 

 

Informasjonsak Forthem 

Bakgrunn for saken  

STA-styret ønsker å informere SP om Forthem-alliansen som UiA er en del av, samt gi litt 

informasjon om hvordan studentstemmen blir ivaretatt innad i alliansen. 

 

Informasjon  

I september 2022 ble UiA medlem av den europeiske universitetsalliansen Forthem. Alliansen er 

et samarbeid mellom 9 europeiske universiteter i henholdsvis Tyskland, Italia, Spania, Latvia, 

Romania, Norge, Finland, Polen og Frankrike. Formålet med alliansen er å øke europeisk 

samarbeid gjennom utdanning, forskning, innovasjon og samfunnsengasjement. 
 
Forthem student council er studentstemmen inn i alliansen og består av 18 studentrepresentanter; 

to fra hvert universitet. Hensikten med student council er å sikre studentrepresentasjon og 

studentstemmen inn mot alliansen, på samme måte som den sikres på UiA gjennom 

Studentparlamentet. Det vil si at studentene som sitter i student council vil diskutere forskjellige 

saker som angår studenter og alliansen generelt, samt foreta eventuelle vedtak. Resultatet av 

diskusjonene bringes videre til styringsgruppen av leder eller nestleder i student council. Utover 

det er ikke rammene til student council helt ferdigstilte, både fordi alliansen er relativt ny, og 

fordi det nylig har vært en omstrukturering.  

 

Ved UiA velges den ene representanten av interesseorganisasjonen for stipendiater og PhD-er, 

UiA-DoC. Den andre representanten skal velges av STA. Derfor kommer STA-styret til å foreslå 

at valget av disse representantene innlemmes i STAs Valgreglementet, og at selve valget vil 

foregå på valgforsamlingen i mai hvert år. Det kommer opp som en egen sak når STA tar opp 

valgreglementet og er ikke noe SP trenger å ta stilling til nå.  

 

Kandidaten som velges av STA må ha gode engelskferdigheter, forståelse for andre kulturer og 

synspunkter, samt være trygg på seg selv. 

 

Utover student council finnes det mange muligheter for studenter innad i alliansen bl.a. gjennom 

korttidsmobilitet, digitale kurs, utveksling, praksis og samfunnsengasjement. 

  

 

Økonomiske konsekvenser  

Saken har ingen økonomiske konsekvenser for STA. 

 

 

English Summary  

The STA-board wants to inform the Student Parliament about Forthem and the Forthem student 

council. Forthem is a European university alliance that UiA joined in 2022. The student council is 

the student-voice within the alliance and consists of two student members from each university.  


